



Studentforeningen av lærerstudenter i Trondheim

INNKALLING/SAKLISTE

Styret	Sted: Lysholm LY13	Tid: 16:15
Innkalt:	Maja Sofie Vian, Emil Matias Larsen, Emil Kyllø, Tea Elisabethdotter Anda, Aurora Serine Fardal, Victoria Amalie Øverstrøm Pallesen, Eira Millington, Hannah Dronsett, Kristianne Erikstein Roheim, Michael Myrvang Korsmo	
Forfall:	Victoria Amalie Øverstrøm Pallesen	
Møtesnacks:	Maja Sofie Vian	

Dato: 17.08.26

O-x/26 Orienteringssaker

O-46/26 Siden sist: Hvor var du når Norge slo Brasil?

Runde på hva folk har gjort siden sist:

Faddersjef: Fadderuke!! Prep uke med fadderstyret, Fadder-kick off, tatt i mot 300 nye studenter, havet med husbandet, ute kino, valgskveld og dåp, festningslekene. Bowling og trønderfæst i dag. Utvalgsmøte, info møte med overflyttere x2 Ferie<3. Eg såg kampen hemma

Kommunikasjonsansvarlig: Sykla Trondheim - Oslo (aka fullførte tv-aksjonen), det vanlige, litt styreweb, promo, insta, fadderuke, festningslekene. KJØØØØØØØPT HUUUUUS!

Opptak promo (påbegynt). så kamp på Nieu med hannah,. OSLO -> VILT

Økonomiansvarlig: Æ va i Trondheim, så kampen på Nova Kino. Ellers Fadderuke, økonomi, valgskveld, festningslekene, samtaler med scene,

Sosialansvarlig 2:

Sosialansvarlig 1: Deltatt i Fadderuka (fadderkontakt), Utvalgskveld, Festningslekene, sett på nye sosiale leker for semesteret

Arrangementansvarlig: Nieu med Michael! Oslo var CRAZY! Ordna med ballting, booka silent disco, planlagt ulike møter, fadderuke

Studentpolitisk ansvarlig: Vært med i fadderuka, fadderkontakt<3, valgskveld, festningslekene, ledermøte (ILU), kjørte til Florø for å levere batteri, så måtte høre den på radio:))



Utvalgsansvarlig: Festningen stand, sommeravslutning, vaska kontoret, fadderkontakt, utvalgsledermøte, utvalgskveld, festningslekene, erfaringsoverføring med Margit, gjort klart dokumenter til opptak ish, endra priser og grupper på styreweb, (Revetalkollen 22 (UTENFOR PROTOKOLL)

Nestleder: Fiksa mer RedBull, opptatteret balloversikt, fundert over auksjon aksjon, planlagt SALT bar greier. æ va heime (Linæleveien 5) UTENFOR PROTOKOLL, Ferie (inkludert karpeworld),

Leder: Deltatt i fadderuka, oppstart, informajsonsmøte med nye studenter, møte med ilu. I Oslo gikk gjennom Karl Johan etterpå. DET VA HELT SYKT <3

O-47/26 Blåtur 2026

Snart tid for blåtur!! Gjerne send meg en melding om det er hensyn/preferanser/allergener etc.

O-48/26 Styreerkrutt(er)

Vi skal ha opptak av 1-3 styreerkrutter. Vi skal gjennomføre intervju med alle søkere. Vi må derfor finne på noe kreativt for å rekruttere, samt vise oss godt fram.

O-49/26 Kontoret

Fått litt tilbakemeldinger for kontorkulturen. Ble mye brukt som studieplass på ITV benkene forrige semester. Dette gjorde at det opplevdes for flere å ikke være like åpent og sosialt. Vi må få tilbake den åpne kulturen hvor mange kan oppholde seg samtidig og alle blir møtt med et smil og hei. Kontoret skal ikke være styret sin plass osv.

D-62/26 Semesteret er i gang, forventninger (referat utenfor protokol)

Jeg vil starte semesteret med å snakke om hvilke forventninger vi har til semesteret, til oss selv og til hverandre.
(UTENFOR PROTOKLL)

D-63/26 Tid for styremøter for semesterer

Når skal vi ha møter dette semesteret?

Styremøter: Onsdag kl 16.15

Neste styremøte 9. september og annenhver etter det.

D-64/26 Ballinvitasjoner

Vi tar en titt, hvem drar når?

Sendes til utvida i dag.

 BALLOVERSIKT

D-65/26 Gjennomgang av året

Vi går gjennom resten av året sammen.



AKTIVITETSFLAK

D-66/26 Kaffeavtale

Hva skal vi sette prisen til for H26? Emil K presenterer økonomien rundt kaffe.

En økning på 25kr? Kan vi holde prisen nå og så heller øke til neste semester? Tanke om å betale for en og en kopp eller en og en måned? Egen pris for te- avtale?

Øke pris til 225kr

Mulighet for å kjøpe en måned, promotere det når det blir eksamensperioden.

V-6/26 Kaffeavtale H26 Enstemming vedtatt med 9 stk.

D-67/26 Tv-aksjon auksjon

Skal vi arrangere det i år? Vellykket tidligere år <3 oppretter komite og tidspunkt ish.

Mulig vi skal legge vårt eget preg på aukjonen? Kan bidra til det lokale næringsmiljøet. Vi vil gjennomføre!! Larsen presenterer litt på utvida. Ønsker å gjennomføre uke 45- onsdag eller torsdag.

Komit :

- Emil Larsen
- Kristianne
- Eira
- Maja

D-68/26 Komite check in

Hvordan g r det i de ulike komiteene? Trenger vi   delegere arbeid?

Bl tur: Maja, Victoria, Aurora- Masse god planlegging!

Pride: Kristianne, Eira, Thea Angermo, Victoria, Michelle- Laga chatt i dag, m te snart

Jubileumsball: Hannah, Maja, Aurora, Victoria, Emil - skal sette program neste uke!

SALT seminar: Maja, Tea, Aurora, Victoria, Kristianne, Hannah- skal snart ha f rste m te

Julebord: Aurora, Victoria, Kylo, Eira, Michael, Maja. - skrevet under kontrakt og booket

Valgm te: Maja, Tea, Kristianne, Kylo, Emil. - Satt dato. Maja skal booke rom.

Red Bull: Emil, Victoria - ble fylt p  i dag. Salget g r veldig bra!

Sukkerhuset: Emil- har maila med NTNU eiendom, ikke f tt s  mye svar, men sender enda mail. Store forh pninger om   f  til lokaler. Om det g r veien, g r dette videre til valgm tet slik det kan stemmes over av medlemmene v re.

D-69/26 Sosialt med styret

Sosialansvarlige skal utarbeide en sosialplan for styret, og utvida styret. N r skal vi ha det neste sosiale?

- Fint med noe litt chill



Pause fem minutter - 17:37

D-70/26 Strikk-merch

SALT strikk har teststrikking av SALT genseren (har ikke navn ennå så kom med forslag)! Vil vi ha egen SALT fargepalett? Kan fargen som Eira strikker passe?

Fint å ha en "standar" farge palett. Enig om fine farger på Eira sin genser

D-71/26 Førstisarrangementer

Utvalgslederne har begynt å planlegge førstisarrangementer. Kom forslag om at styret har grilling uka etter fadderuka, og at Utvida styret arrangerer sosiallunsj i september før 4.klasse er i praksis. Hva tenker vi om det?

Styret arrangerer førstislunsj onsdag 26. september kl 11- 12.30 i humlehagen. Vi stiller med pølser.

Styret arrangerer førstislunsj i uke 36 eller 37

D-72/26 Ny sofa til kontoret

Vi har snakket om det ved flere anledninger at det er på tide med en ny sofa på kontoret <3 Er dette noe vi vil gjennomføre?

Finne noe på finn. Fint å få litt endring.

D-73/26 Skille roller

Vi tar bare en rask prat om det å skille roller, vi er flere med ulike roller i foreningen og hva det vil ha å si.

Ikke snakk på vegne av styret når du sitter i møter som ikke er styret.

Kan være tydelig på hva som er hemmelig for andre utenfor styret. Vi er forsiktig å ikke se i mail til andre utvalg/ andre i styret.

D-74/26 Ønsker for året

Er det noen ønsker for siste semester som styret sammen? Er det noe vi vil satse på å få til? Er det noe vi skal ha større fokus på? Delegering av oppgaver.

Sosialt sammen som styret. Leilighet til leilighet(!)

Fortsette å være åpne!

E-42/26 Kontaktinfo alumni

Kontaktinfo

Jeg ønsker å få bedre oversikt over kontaktinformasjonen til alumni. Derfor kommer jeg til å sende ut dette. Er det noe mer som burde stå/endres?



E-43/26 Nye lister vaskeuka

Ny daglig vaskeliste, prøver den en uke. Innspill? [PDF](#) Daglig vaskeuke.pdf

Endringer på sjekkliste på ukesvask. Innspill? [PDF](#) Sjekkliste vask.pdf

E-44/26 Opptak

Opptakets gang og stand, [☰](#) Stand

Maja Sofie Vian

Leder